

價值觀的重整

Re-Prioritize Our Value

经文

因為萬有都是靠他造的、無論是天上的、地上的、能看見的、不能看見的、或是有位的、主治的、執政的、掌權的、一概都是藉著他造的、又是為他造的。歌羅西書 1:16
For everything, absolutely everything, above and below, visible and invisible, everything got started in Him and finds its purpose in Him. Colossians 1:16

倚靠財富，像秋天落葉，義人繁茂，如夏季綠葉。箴言 11:28
A life devoted to things is a dead life, a stump; a God-shaped life is a flourishing tree. Proverbs 11:28

所以弟兄們、我以上帝的慈悲勸你們、將身體獻上、當作活祭、是聖潔的、是上帝所喜悅的。你們如此事奉、乃是理所當然的。不要效法這個世界。只要心意更新而變化、叫你們察驗何為上帝的善良、純全可喜悅的旨意。羅馬書 12:1,2
Therefore, I urge you, brothers and sisters, in view of God's mercy, to offer your bodies as a living sacrifice, holy and pleasing to God—this is your true and proper worship. Do not conform to the pattern of this world, but be transformed by the renewing of your mind. Then you will be able to test and approve what God's will is—his good, pleasing and perfect will. Romans 12:1-2

大纲

1. 引言 Introduction
2. 我為何來到這世界 What on Earth Am I Here For?
3. 你人生之目的是 The Purpose for your life are
 - 為討上帝喜悅(Planned for God's Pleasure)
 - 為上帝家而活(Formed for God's family)
 - 為了像基督(Created to become like Christ)
 - 為事奉上帝(Shaped for serving God)
 - 為實踐大使命(made for a mission)
4. 應用 Application
價值觀的重整 Re-Prioritize Our Value

赞美真神万福之源，世上万民都当颂扬，
天使天军赞美主名，赞美圣父圣子圣灵，阿门。

波士顿西郊圣经教会

Boston MetroWest Bible Church

地址: 511 Newtown Road, Littleton, MA 01460

网页: www.bmwbc.org

主日崇拜

10/01/2017

(10:00am)

序乐		司 琴
宣召		领 会
赞美敬拜	荣耀归于真神 设立你宝座 何等恩友慈仁救主	会 众
奉献	全所有我献于耶稣	会 众
祷告		领 会
读经	西 1:16, 箴 11:28, 罗 12:1, 2	会 众
证道	價值觀的重整	李明哲长老
翻译		任铁耕
回应	将你最好的献给主	会 众
圣餐		潘文嵩传道/叶 能
三一颂		会 众
祝福		潘文嵩传道
周年献诗	惟有你/耶稣在我里面 10,000 Reasons Lord I Lift Your Name On High	敬拜队 青少年 儿 童
分享		马东海
短片		会 众
报告及欢迎		潘文嵩传道
殿乐		司 琴

(聚会时间请把手机关掉!)

本主日事奉人员

讲员: 李明哲长老
领会: 任铁耕
司琴: 王建国
招待: 信实团契-I

下主日事奉人员

讲员: 潘文嵩传道
领会: 黄卫生
司琴: 刘兆民
招待: 信实团契-II